
 
Zápis z ustavujícího  zasedání AS FaVU VUT v Brně 

ze dne 13. května 2009 
 
 
Přítomni:   MgA. Filip Cenek, MgA. Tomáš Hrůza, akad.mal. Tomáš lahoda, Mgr. Barbora Lungová, akad.mal.  
   Vladimír Merta, Ondřej Merta, Samuel Paučo, Mgr. Blahoslav Rozbořil, Ph.D., Filip Smetana , 
  BcA. Bohumíra  Smolejová 
 
 
Omluveni: prof. akad.mal. Martin Mainer 
 
 
Program zasedání je následující: 
1.    Slib senátorů (prof. akad. mal. Martin Mainer, Bohumila Smolejová) 
2.    Schválení  programu (akad.mal. Merta); 
3.    Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT v Brně ze dne 29. 4.  2009 v Brně (akad.mal. Merta); 
4.    Zpráva  o činnosti FaVU VUT v Brně (prof. Gabriel); 
5.    Zpráva o hospodaření FaVU VUT v Brně (Mgr. Bílá); 
6.    Zpráva ze zasedání AS VUT v Brně  ( Samuel Paučo, Mgr. Rozbořil, PhDr. Chamonikola); 
7.    Projednání   Metodického pokynu děkana FaVU VUT v Brně k projektům a grantům řešeným na FaVU  
       (akad.mal. Merta) 
8.   Projednání vnitřních předpisů FaVU (akad.mal. Merta) 
9.   Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (akad.mal. Merta) 
10. Různé 
 
Ad 1.  Slib senátorky (akad.mal. Merta); 
 
Zvolená kandidátka BcA. Bohumíra Smolejová složila  slib senátora, který stvrdila svým podpisem, viz příloha  
 
Ad. 2. Schválení programu 
 
Návrhy do bodu Různé: 
Mgr. Rozbořil  - projednat  konání  zasedání  AS FaVU v jiné místnosti 
Akad.mal. Merta - projednat volbu na kandidáta rektorem  
Mgr. Lungová - rozpočet; výběrová řízení -  komise;  personální politika fakulty; struktura rozpočtu fakulty 
MgA. Cenek - objasnění vzorce pro vytvoření rozpočtu jednotlivých kabinetů fakulty  
Samuel Paučo - možnosti stravování na FaVU 
 
Hlasování: 
Pro: 9 
zdržel se: 0 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 3.  Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT v Brně ze dne 29. 4. 2009 (akad.mal.Merta); 
 
Akad. mal. Merta upozorňuje senátory na možnost vytvoření vlastní formulace do zápisu během zasedání AS FaVU. 
 
Hlasování: 
Pro: 9 
Zdržel se: 0 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 4.   Zpráva o činnosti FaVU VUT v Brně (prof. Gabriel) 
 
- prof. Gabriel informoval senátory o  proběhle  služební cestě do USA na univerzitu ve Phoenixu.  
V současné době připravuje zprávu o získaných poznatcích z místní umělecké vysoké školy. 
- děkan se zúčastnil jednání s rektorem ohledně projektu kreativního inkubátoru. Jednalo se o vizi jak  vypomoci 
nejzajímavějším absolventům se zapojením se do pracovního procesu.  



- děkan informoval o výsledcích výběrového řízení na místa pro vedoucí ateliérů. Z výsledků výběrového řízení 
vyplývá neobsazené místo vedoucího ateliéru video. Ateliér zůstává zachován s tím, že ateliér převezme  pověřená 
osoba. 
 
Ad 5.   Zpráva o hospodaření FaVU VUT v Brně (Mgr. Bílá); 
 
Z důvodu nepřítomnosti pí tajemnice se projednání tohoto bodu odsouvá na příští zasedání AS FaVU 
 
Ad 6.   Zpráva ze zasedání AS VUT v Brně  ( Samuel Paučo, Mgr. Rozbořil, PhDr. Chamonikola); 
 
Mgr. Rozbořil seznámil senátory s informacemi z AS VUT: 
- byla vydána směrnice rektora o poskytování finanční náhrady studentům ve vyjímečných situacích 
- prorektor Švec informoval o postupu ohledně vzájemné mezifakultní výuky - jedná se o fakulty na VUT 
- ruší se vysvědčení pro studenty DSP s tím, že bude nahrazeno dodatkem k diplomu (Diploma suplement) 
- Magistrát m. Brna iniciuje pro doktorandy grant, ze které je možné žádat o  stipendium pro úspěšného doktoranda 
-  prorektor Nový - v současné době je nejaktuálnějším dislokačním záměrem objekt Ponava, ke kterému se 
shromažďují veškeré podklady pro stavební program 
 
Samuel Paučo: - na AS VUT byla otevřena otázka relativního absolutního hodnocení studenta. Pedagogická komise 
navrhuje zavedení předpisu, ve kterém by se zkouška skládala i z hodnocení semestrální práce. Vypracování předpisu je 
v přípravné fázi a v diskusi.  
 
Ad 7.    Projednání   Metodického pokynu děkana FaVU VUT v Brně k projektům a grantům řešeným na FaVU  
 
Akad. mal. Merta  ponechává tento bod k projednání a schválení na příští zasedání senátu.  
 
Ad 8.   Projednání vnitřních předpisů FaVU (akad.mal. Merta) 
 
Mgr.Rozbořil: 
- dle předsedy AS VUT doc. Hanáčka existuje nesoulad v uspořádání AS FaVU a voleb, z nichž senát vychází.  
 
Akad.mal. Merta  navrhuje u  voleb do AS VUT přistoupit na dvouobvodový volební systém a při volbách do 
fakultního senátu zachovat  jednoobvodový volební systém. 
 
Mgr. Rozbořil navrhuje požádat o návštěvu AS FaVU předsedu AS VUT doc. Hanáčka. 
 
 Na zasedání se dostavil akad.mal. Tomáš Lahoda. 
 
Usnesení: 
AS FaVU se usnáší, aby předseda AS FaVU pozval na některé z příštích jednání senátu předsedu AS VUT doc. 
Hanáčka. 
 
Hlasování: 
Pro: 10 
zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
Usnesení přijato. 
 
Ad 9.   Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (akad.mal. Merta) 
 
Příští termín zasedání AS FaVU je stanoven dle přítomnosti Mgr. Bílé  na  27. 5.  2009  nebo 28. 5. 2009 v 11.00 hod.  
 
Hlasování 
pro: 9 
zdržel se: 0 
proti: 1 
 
Schváleno. 
 
Ad 10. Různé 
 
Navržené body MgA. Cenka a Mgr. Lungové jsou z důvodu nepřítomnosti přesunuty na příští zasedání.  



V případě, že akad.mal. Merta se nebude moci zúčastní zasedání kolegia děkana, zastoupí ho Mgr. Lungová nebo jiný 
ze senátorů. 
 
Akad.mal. seznámil senátory se znění dopisu doc. Hanáčka týkající se voleb pro kandidáta na jmenování rektorem. 
 
 AS FaVU po  diskusi deleguje Samuela Pauča jako člena do volební a návrhové komise pro volbu kandidáta na 
jmenování rektorem. 
 
Hlasování: 
Pro 10 
Zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Konkurzy: 
Senát kriticky diskutoval k průběhu konkurzních řízení.  
 
Akad. mal. Merta navrhuje k tomuto tématu svolat Shromáždění akademické obce  FaVU. 
 
Ze zasedání se vzdálil S. Paučo 
 
Usnesení: 
Akademický senát FaVU svolá do konce června 2009 setkání akademické obce FaVU. Hlavním bodem bude diskuse 
koncepčního řízení fakulty na pozadí konkurzního řízení. 
 
Hlasování: 
Pro: 9 
Zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
Přijato. 
 
Na zasedání se vrátil S. Paučo. 
 
Stravování na FaVU: 
S. Paučo informuje senátory o možnosti nákupu baget a dovoz minutek na Fakultě architektury. 
 S. Paučo zkontaktoval p. Grulicha se žádosti o zařízení těchto stravovacích možností i na FaVU. 
 
Akad. mal. Merta navrhuje tuto otázku otevřít na příštím setkání Akademické obce. 
 
 
Zapsala: Chvátalová 
Verifikoval: akad.mal. Vladimír Merta, v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


